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Referat af Semestergruppemøde for  Idræt 1. semester den 14. november 2023 

 

Deltagere: Mathias Kristiansen (semesterkoordinator) og Emma Reberholt (studiesekretær). Der var 
studerende repræsenteret fra følgende grupper: 1101, 1102, 1103, 1104, 1105 og 1106.  

Øvrige deltagere: Emma tog referat af mødet.  

Ad 1. Eventuelle meddelelser fra koordinator/sekretær  

- Den 29. november er der tilføjet ”Studie og trivselsvejledning” i skemaet. Semesterkoordinator 
opfordrer de studerende til at deltage.  

- Danmarks studieundersøgelse er sendt ud via E-Boks. Studiesekretæren opfordrer de studerende til 
at svare.  

Ad 2. Semestret generelt  

- Rent socialt fungerer klassen virkelig godt. Der er god stemning blandt dem der møder op.   

- Fagligt er de ok tilfredse. Men der gives dog udtryk for, at der er nogle forventninger til det faglige 
som ikke bliver indfriet.   

- De studerende synes, at det kunne været fedt med flere kursusgange i starten af semestret, så de 
kan fokusere mere på projektet i slutningen af semestret.  

  



Ad 3. Studiemiljø (f.eks. studiearbejdspladser, lokaler, seminarrum, fælles sociale aktiviteter på 
semestret, kommunikation med underviser, vejleder og studiesekretær)   

- Semesterkoordinator informerer om at der er kommet planter og skillevægge i fællesområdet nu.  

- I forhold til Gigantium, så fungerer det rigtig fint. Dog synes mange af de studerende, at det er 
ærgerligt at de ikke er blandet med andre studerende fra andre uddannelser.  

- Nu når de studerende ”skal” være i Gigantium, kunne det også være fedt, at de fik nogle fordele ved 
at være der, som f.eks. gratis brug af svømmehallen, fri benyttelse af styrke/cardiorummet og kaffe 
til 5 kr. i stedet for 10 kr. osv.  

- De studerende ville ønske, at de var mere ude i SUND-bygningen.  

- Hvis de studerende ”kun” er ude i Gigantium pga. hallerne, så synes de ikke at det er en god nok 
grund, da de ikke bruger hallerne så meget.  

- Savner omgåelse med andre studerende.  

o Semesterkoordinator forklarer hvorfor de studerende er ude i Gigantium, og hvornår i deres 
studietid de kommer ud i SUND-bygningen og får undervisning.  

- De studerende synes, at det er dyrt at købe mad i Gigantium.  

- Dejligt at der er kommet skillevægge.  

- Dør ind til styrkelokalet bipper.  

Ad 4. Evaluering af kurser  

Anatomi, fysiologi og sundhed:  

- De studerende synes at der er en god rød tråd i undervisningen. Opbygningen er god, af de emner 
der har været indtil videre. Stor ros.   

- De studerende synes, at det fungerer rigtig godt med forskellige undervisere. De studerende roser 
underviserne.   

- Underviserne er gode til at gøre det livligt og spændende, så de studerende bedre kan følge med.  

- Kunne godt savne flere timer, så de kunne nørde det noget mere.  

- Én studerende spekulerer over, hvornår Sundheds delen kommer.  

o Semesterkoordinator siger, at de skal prøve at spørge kursusansvarlig.  

  

Idrætssociologi og friluftsliv:  

- De studerende siger, at der ikke er sket så meget siden 1. semestergruppemøde.  

- Underviseren gør det godt.  

- De studerende oplever, at underviseren tit stiller et spørgsmål i forum, men hvis de studerende ikke 
svarer, går underviseren bare videre. De studerende ville ønske, at underviseren selv ville svare på 
sit spørgsmål, hvis de studerende ikke gør det.   

o De studerende har sagt det til underviseren, og siger det igen, hvis det sker fremover.  

 



Introduktion til problembaseret læring og videnskabsteori:  

- De studerende synes, at underviseren er dygtig og kommer med et frisk pust.   

- De studerende giver også udtryk for, at det er to meget forskellige undervisere på kurset.  

o Semesterkoordinatoren siger, at de studerende ville komme til at møde mange forskellige 
typer i deres studietid. Alle er forskellige, har forskellige erfaringer, og deres egen måde at 
gøre tingene på.  

 

Læringsteori og idrætspædagogik i boldspil:  

- De studerende synes, at det er svært at knytte en kommentar til kurset, da de ikke har haft det ret 
meget. Men indtil videre er det spændende, og underviseren virker engageret.  

Ad 5. Projektstatus 

- Overordnet går det godt. De er kommet godt i gang med forsøg, teori og procesanalyse og fået 
fordelt opgaverne godt ud. Alle grupperne har nydt godt af statusseminaret, som har sat tankerne i 
gang, og alle har fået gode nye input. Alt i alt går det stille og roligt fremad og alle er 
fortrøstningsfulde.  

Statusseminar:  

- De studerende synes, at det var utrolig brugbart. De fik rigtig meget ud af det, og det hjalp dem med 
at komme videre og fået nyt syn på deres projekt.  

- Der var én studerende, der gav udtryk for, at der gerne måtte komme bedre information ud, om at 
statusseminaret kommer, og hvad de skal have styr på / fokus på inden.  

o Semesterkoordinator informerer om at det står i skemaet, der er information på Moodle og 
der er blevet sendt en besked ud via Moodle.  

- De studerende synes, at det var ærgerligt at deres vejleder ikke var med til statusseminaret.  

o Semesterkoordinator forklarer at vejlederne har en utrolig stram tidsplan, og det kan ikke 
altid lade sig gøre, at alle er der på en gang.  

Ad 6. Eventuelt  

- De studerende spørger ind til, hvad grunden er for at de ikke kan træne i styrke/cardiorummet, når 
de har lyst.  

o Semesterkoordinator siger, at det er den aftale der er kommet i hus med Gigantium.  

o Studiesekretæret tilføjet, at studienævnsformanden er i gang med at snakke med Gigantium 
om en anden aftale. Men der kan godt gå lang tid, før der sker ændringer (hvis der 
overhoved sker ændringer).  

- Som tidligere nævnt, så synes de studerende, at de er meget for dem selv. De ser ikke nogen fra 3. 
og 5. semester, de ser kun dem der er i klassen.  

o Semesterkoordinator spørger, hvorfor de ikke arrangere noget selv med 3. og 5. semester, 
og siger, at de selv skal tage initiativet, og arrangere noget fælles på tværs af semestrene.  


